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Fremmødte:	Lars,	Michael,	Gert,	Kasper	Poul,	Noah,	Lene	(festudv),	Mette	
(festudv),	Henrik	(pladsudv),	Lasse	Fausing	
Afbud:	Shane	(pladsudvalg)	
	

Nyt	fra	Pladsudvalg	
Ud	over	arbejdet	med	HOFOR/klimavej/COWI	er	der	ikke	sket	noget.	Henrik	vil	
gerne	bistå	med	det	videre	arbejde	i	den	forbindelse,	men	ellers	er	der	ikke	
noget	at	berette.	Lars	tager	tjansen	som	bestyrelsens	repræsentant	i	udvalget	
indtil	foreningen	er	afklarede	med	hensyn	HOFOR.	

Nyt	fra	Festudvalg	
Det	primære	fokus	til	at	starte	med	er	at	sætte	datoer	på	de	to	pladsdage	og	
overveje	om	eller	hvilke	af	dem	der	skal	efterfølges	af	en	pladsfest.	Dette	følger	af	
næste	punkt.	

Mødekalender	2016	
Pladsdage:	21/5	er	pladsdag	og	festdag.	10.	september	er	pladsdag	(og	mulig	
festdag).	
Bestyrelsesmøder:	26/4,	23/8,	1/11,	6/12		
Generalforsamling:	22/11	

Referat	fra	sidst	
Ingen	kommentarer	til	referatet	fra	sidste	møde.	

Beretning	(formand)		
Vi	har	byggeri	i	gang	på	Snertingevej	og	hver	gang	der	kommer	store	biler	kører	
de	over	fortovene	og	ødelægger	dem.	Formanden	vil	gerne	undersøge	hvad	vi	
kan	gøre	i	forhold	til	at	få	medlemmer	der	går	i	gang	med	så	store	projekter	til	at	
gøres	ansvarlige.	



Der	er	hyret	en	entreprenør	til	forefaldende	arbejde	på	Vallekildevej	og	
Snertingevej	hvor	der	er	huller	og	udskiftning	af	fliser.	Vi	har	også	bedt	om	priser	
på	stilere	på	hjørnerne.	
Der	har	været	nogle	indbrud	og	der	er	informeret	om	det	på	foreningens	
hjemmeside.	
Vi	har	ikke	fået	sat	de	skilte	op	vi	snakkede	om	i	forbindelse	med	sne	(om	at	der	
ikke	bliver	ryddet).	Det	skal	vi	have	gjort	(Michael	og	Poul	tager	bolden).	

Ad	3:	Regnskaber	
Der	er	ikke	sket	så	meget:	vejfonden	har	fået	de	40	tkr	tilbage	fra	klimavej.	Der	er	
betalt	5500	til	vejistandsættelse.	Der	er	399	tkr	på	kontoen.	
På	grundejerforeningen:	der	er	afholdt	møder	for	5500:	generalforsamling	og	
større	møder	med	klimavej.	På	foreningens	konto	står	der	ca	137	tkr.	Der	er	
indkommet	opkrævning	fra	Parcelhusejernes	Landsforening	for	forsikring	og	
kontigent.	

Opfølgning	vej	
Under	beretningen	blev	det	nævnt	hvad	der	skal	ske	med	huller	i	vejene,	og	det	
blev	herunder	diskuteret	om	det	er	på	tide	at	overfladebehandle	vejene.	
Det	blev	diskuteret	om	vi	skal	have	et	bump	over	Stenløsevej.	Kasper	har	
undersøgt	det	før	og	vil	undersøge	lovgivning	og	økonimi	sammen	med	Gert.	Det	
blev	endvidere	påpeget	at	to	generalforsamlinger	før	har	forkastet	forslag	om	at	
etablere	vejbump,	og	derfor	kan	vi	ikke	gøre	noget	før	en	generalforsamling	har	
vedtaget	det.	Det	skal	på	som	punkt	til	næste	bestyrelsesmøde	
Henvendelse	fra	naboforening:	de	vil	gerne	etablere	bump	på	Merløsevej.	Svaret	
må	være	at	vi	selv	er	ved	at	undersøge	det	og	at	der	mangler	oplysninger	som	
eksempelvis	priser	og	hvorvidt	der	skal	skiltes	om	at	man	kommer	ind	i	et	
stilleområde.	Også	dette	skal	vendes	på	næste	møde.	
Hjørner:	det	blev	diskuteret	om	vi	skal	sætte	stilere/bornere	op	eller	om	vi	skal	
forstærke	hjørnerne	med	brosten/støbning	og	sænke	kantstenen	så	man	kan	
køre	op	over.	Der	blev	taget	en	omgang	hvor	alle	udtrykte	deres	holdning	til	
spørgsmålet	–	der	var	holdninger	både	for	og	imod	begge	dele.	Næste	gang	der	
skal	laves	et	hjørne	iht	romertalsplanen	skal	bestyrelsen	tage	stilling	til	hvordan	
det	skal	laves	(borner	og/eller	befæstning	med	sten).	Nu	og	her	sætte	vi	bornere	
op	på	visse	hjørner	som	tidligere	nævnt.	
Byggeriet	på	Snertingevej:	Lars	synes	at	vi	skal	have	udarbejdet	en	
informationsskrivelse	til	nybyggere	om	hvilke	regler	der	gælder	om	beskyttelse	
af	foreningens	veje,	fortove	og	kantsten.	

Opfølgning	plads	
Klimavej:	Lars	redegjorde	for	forløbet	efter	generalforsamlingen.	Indtil	22/12	er	
redegjort	på	projektsiden	under	foreningens	side.	Den	22/12-2016	fik	
foreningen	afslag	på	projektansøgningen	fra	HOFOR.	Den	skriftlige	
tilbagemelding	er	siden	ankommet	(for	en	uges	tid	siden)	og	den	vil	blive	
offentliggjort.	HOFOR	oplyser	blandt	andet,	at	alle	projekter	hvor	klimavej	har	
været	involveret	er	afvist,	at	COWI	er	sprunget	fra,	og	at	grunden	til	afslaget	
relaterer	til	uklarheder	i	projektet.	
Bestyrelsen	vil	forsøge	at	gå	i	dialog	med	HOFOR	for	at	afsøge	de	videre	
muligheder	–	vi	synes	jkke	det	er	et	fyldestgørende	svar	vi	har	fået	fra	dem.		



Der	blev	spurgt	om	vi	kan	tage	kontakt	med	andre	grundejerforeninger	der	har	
samarbejdet	med	klimavej,	men	det	er	ikke	klart	hvad	formålet	skulle	være.	
	

Eventuelt	
Punkt	til	næste	møde:	nabohjælp	–	det	blev	diskuteret	om	en	facebookgruppe	for	
foreningen	kan	hjæpe	i	denne	henseende.	Der	er	også	råd	og	vejledning	at	hente	
på	https://www.nabohjælp.dk/	
Se	også	ovenfor	vedrørende	andre	punkter,	der	skal	med	på	næste	møde.	
	


